
Bergenhus Arbeiderpartilag    
 
Saksliste til styremøte    
Dato:  12. mai 2025 16:00
Sted: Folkets Hus, Lars Hilles gate 19 
 
Sak 34/2025  Informasjonsrunde 
Orienteringssak. 
 

- Leder 
Oppsummerer det som har skjedd siden sist.  
Alle har fått innvilget ønskene sine om å delta i de ulike forumene (ref; forrige møte).  
Vi har fått innvilget tre tusen kroner av midlene vi søkte til aktivitet. 
 

- Politisk nestleder 
Han informerer om at han kommer til å trekke seg som politisk nestleder grunnet 
flytting til sommeren, men om dette senere i møte. 
 

- Organisatorisk nestleder (sekretær) 
Ikke noe å tilføye, leder oppsummerte godt.  
 

- Kasserer 
Se punkt 35/2025.  
 

- Medlemsansvarlig 
Lagt et sammendrag av medlemsundersøkelsen, dette tas opp på eventuelt. Vært 
med på aksjon i helgen, god stemning.  
 

- Kvinnekontakt 
 

- Bystyregruppen 
Skolesaken har vært oppe mye, og partiet er opptatt av at vi ikke tar “en tystad” i 
form av at dersom vi støtter eller motsetter nedlegging av X skole, så må det være 
noe vi kan stå til ansvar for (også om vi hadde styrt), budsjettmessig. Man må gjøre 
et grundig arbeid i begrunnelsen på hvorfor en vil holde en skole åpen.  
 
En annen sak som har vært oppe er den om skogsbilveier.  
 

- Fylkestingsgruppen 
Ingen er til stede her i dag fra fylkestinggruppen.  
 
Sak 35/2025  Økonomi 
Orienteringssak. 



 
Kasserer går gjennom økonomi og regnskap. 

- Loddsalgene våre har vært svært gode de siste medlemsmøtene, inntektene 
fra dette har i snitt lagt mellom 700-1000kr. I april kom det 1090 kroner 
(eksklusiv gebyr). 

- Rent over, så bruker vi mindre enn vi har budsjettert, og vi får inn mer 
inntekter enn budsjettert.   

 
Leder går gjennom resultatet av søknad om midler. Vi diskuterer støtte til klær. 

- Vi har fått innvilget 3000 kroner fra AiB, dette er lagt inn i budsjetter.  
- Vi har kjøpt inn 3 vanndunker (og kran); saft; bossekker; fylt drops; buttons; 

drikkeflasker; bærbart bord (x2); oppbevaringsboks til sykkel (x2); lokk til boks 
på partikontor; klistremerker; røde skåler (x3) pluss treskål; spennreim (2 
pakning). Frakten kom på 212,49 kroner. Totalt 3160 kroner- dvs, 160kr mer 
enn vi fikk i støtte fra AiB.  

 
Helena orienterer:  
Arbeiderpartiet i Bergen har fått innvilget 200 000 kroner ekstra til valgkamp- disse er 
tiltenkt å bruke på utadrettet aktivitet i Bergen. Totalt er litt over 300 000 kroner satt 
av til valgkamp. Det er nå også samtaler i fylket om det skal gis et frikjøp (20%) for 
Bergen til valgkampen. Dette blir trolig avklart i løpet av de neste ukene.  
 
Sak 36/2025 Medlemsmøter 
Finansminister Jens Stoltenberg kommer på besøk (hold av dato). 
Vi har ingen planlagte medlemsmøter i mai.  
Den 19.05.2025 kommer Jens Stoltenberg på besøk til Bergen og i den anledning 
ønsker han å treffe oss fra kl.15:30-17:30. Det er ikke avgjort enda hvor møtet skal 
holdes, men det legges opp til et større arrangement med sosiale festligheter, vel 
som politisk innhold. 
 
Medlemsmøte m/ Agenda om demokrati og tillit 
3. juni eller 5 juni. 
Elisabeth Ivarsflaten kommer forhåpentligvis på dette møtet. Vi venter på å få 
bekreftet dato hos Bergen offentlige bibliotek (der møtet er planlagt å være). 
 
 
Sommeravslutning 
20. juni. Christian sjekker lokaler i Gamle Bergen, Bergen Skog- og 
Træplantningsselskap, Nøsteboden, SK Djerv sitt lokale, Meyermarken bydelshus og 
andre lokaler. 
 

- Gamlebergen har et lokale med et flott atrium, men det blir veldig dyrt. 



- Bergen Skog- og Træplantningsselskap har et flott lokale i fløysvingen som 
kan leies. Flott lokale med fint uteareal. Vi må undersøke pris, men dette er et 
godt alternativ.  

- Meyermarken bydelshus har vi også undersøkt, det er et meget rimelig 
alternativ.  

 
Ansvar for sommeravslutningen: Margunn, Jette og Nathalie. 
 
Det blir medlemsmøte om bistandspolitikk i forkant. Ansvar: Sjur og Henrik 
 
I sist styremøte ble vi enige om sommeravslutning den 20 juni, men siden da så har 
PRIDE endret sine datoer, slik at det kolliderer.  
 
Det foreslås å flytte sommeravslutningen fra 20. juni til 13. juni, noe som enes om.  
 
Grønn omstilling, inviterer Andreas Bjelland Eriksen 
20. august: Samarbeid med A-stud? 
Henrik og Sjur fikser. 
 
I planleggingsfasen. Har ikke invitert Bjelland Eriksen enda, men dette skal gjøres 
snarlig.  
 
Sak 37/2025 Valgkamp 2025 
Helena gir en kort gjennomgang av hvor vi står frem mot valget og hva som er 
planen videre. 
 
Sak 38/2025 Dokken og Bergen Havn 
Saken om Dokken og Bergen Havn utvikler seg. Fana og Ytrebygda 
Arbeiderpartilag arrangerer medlemsmøte om saken 14. mai på Nesttun. Styreleder 
Roger Valhammer kommer. 
 
Helena gir oss en gjennomgang av saken. 
 
Sak 392025 Valgkomite for BAP (Første medlemsmøtet i 2025) 
Vi har valgt valgkomite på det første medlemsmøte, vi har bare ikke referat fra dette. 
Det vi da trenger, er at det er medlemmer til valgkomiteen.  
(Følgende ble vedtatt på styremøte den 08.01.2025: 
Foreslås: Henry Berg (leder), Helena Haldorsen (medlem).  
Vi skulle velge valgkomite for BAP på første medlemsmøtet i 2025 (Februar). Vi 
finner ikke referat fra møtet, og er derfor usikker på om det ble vedtatt.  
 
Det foreslås at AU gis fullmakt til å finne et 2 navn til vara, fortrinnsvis kvinne. 
Hilde Eliassen foreslås som medlem, og Haakon foreslås som vara.  
 



Sak 40/2025 Valg av ny nestleder før sommeren 
Haakon flytter dessverre til Oslo til høsten, og kan derfor ikke utfylle rollen som 
politisk nestleder etter sommeren. Vi foreslår å velge ny politisk nestleder på et 
ekstraordinært årsmøte/på sommeravslutningen. 
 
Sak 41/2025 Eventuelt 
Medlemsundersøkelsen. 

- Gjennomgang av halvårsrapport om medlemsundersøkelsen.  
- Antallet medlemmer i lokallaget: 137 
- Svar på undersøkelsen: 17 
- Oppslutning siste 6 måneder: 13,9% 
- Arbeid&sosial, helse; og forsvarspolitikk er politikk områdene som 

respondenter har prioritert høyest.  
- Av aktiviteter som medlemmene ønsker å ta del i, er det klart medlemsmøter 

som har fått flest stemmer. 
 
 
—------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Med vennlig hilsen 🌹 
Nathalie Falck Mercadal 
Nestleder  


